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ROMÂNIA 
JUDEȚUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
SECRETAR GENERAL 
CONSILIUL LOCAL 

 

 

  

 
 

           PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei extraordinare convocată de îndată a Consiliului Local al 

Municipiului Hunedoara din  data de 15.10.2019 
 

 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul Ion Bădin care a fost ales 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 
310/2019 adoptată prin vot deschis cu majoritate simplă. Durata mandatului preşedintelui 
de şedinţă este de 2 luni. 
 

D-nul Ion Bădin: 
”Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 
 
D-nul Ion Bădin: 
“Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-
au înregistrat prezenţa până la această oră un număr de 20 consilieri (Lipsește d-nul 
consilier local Daniel Cosmin Ardelean). 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept d-nul primar Dan 
Bobouțanu şi d-nul secretar general Militon Dănuţ Laslău. 
      Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 
Municipiului Hunedoara precum și presa locală. 

Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 1877/2019, iar proiectul 
ordinii de zi este menționat în anexa la aceasta. 

 
D-nul Secretar general Laslău Militon Dănuț: 

 „Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de 30.09.2019, a fost semnat 
de către Secretar, precum şi de către preşedintele şedinţei şi se supune aprobării 
Consiliului Local.” 
  Procesul-verbal  se aprobă în unanimitate. 

 
D-nul Ion Bădin: 
„Dau cuvântul d-lui primar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.” 
 
D-nul  Primar Dan Bobouţanu: 
„Proiectul ordinii de zi rămâne neschimbat.” 

  
  D-nul Ion Bădin: 

„Supun la vot proiectul ordinii de zi, care se aprobă în unanimitate.  
 
D-nul Ion Bădin: 
”Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez pe domnii consilieri 

care se află în conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea 
nr.161/2003, cu modificările şi completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor 
Consiliului local, că au obligaţia să se abţină de la emiterea sau participarea ori 
adoptarea actului administrativ, de la încheierea sau participarea la încheierea 
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actului juridic respectiv, care ar putea produce un folos material, astfel cum rezultă 
din situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța de Urgență a Guvernului 
nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările ulterioare ;  

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 228 alin.(2) din 
Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările 
ulterioare, „(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile 
prevăzute la alin.(1) are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) 
interesul personal pe care îl are în adoptarea hotărârii respective, anunţ care se 
consemnează în mod obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei”. 

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la 
începutul şedinţei, consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar 
adoptării hotărârii consiliului, la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la 
adoptarea acestei hotărâri. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 
privind Codul Administrativ, cu modificările ulterioare, sunt lovite de nulitate absolută în 
condiţiile Legii nr. 176/2010, cu modificările şi completările ulterioare. 

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările ulterioare 
şi legislaţia în materie privind conflictul de interese constituie abatere disciplinară şi se 
sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni.  

Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la 
proiectele de hotărârii aflate pe ordinea de zi?” 

 
D-nul secretar general Militon Dănuț Laslău: 
”Nu sunt anunțate.” 
 
D-nul Ion Bădin: 
„Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin 

ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate.” 
 
 
 La punctul 1 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută).Proiect de hotărâre pentru aprobarea modificării și completării Hotărârii 
Consiliului Local nr. 22/2018 privind aprobarea Documentațiilor  tehnico-economice pentru 
obținerea avizului de securitate la incendiu la Colegiul Economic Emanuil Gojdu – 
Corpurile A1, A2, B și C, Ateliere școală și sală de sport , Cantină și Internat – municipiul 
Hunedoara, precum și a indicatorilor tehnico-economici aferenți  acestora. 

 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

  Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
  Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă cu 19 voturi ”pentru” și 1 vot ”abținere” 

(Lăscuț Stoicuța). 
Art. 1-4 se aprobă cu 19 voturi ”pentru” și 1 vot ”abținere” (Lăscuț 

Stoicuța). 
Hotărârea nr. 311/2019 se aprobă cu 19 voturi ”pentru” și 1 vot 

”abținere” (Lăscuț Stoicuța). 
 
La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 86/2019 
privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenții și a indicatorilor 
tehnico-economici pentru obiectivul de investiție “Amenajare teren de sport multifuncțional 
Colegiul Național Iancu de Hunedoara din municipiul Hunedoara”, judeţul Hunedoara. 
 

Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

D-nul Raul Scurtu: 
”Comisia a întrunit avizul pentru adoptarea proiectului de hotărâre cu 2 voturi 

”pentru” și 1 vot ”împotrivă”.” 
 

 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”D-le primar am două întrebări scurte. Am înțeles că acest deviz a mai fost 

supus votului consiliului în luna Martie dacă nu mă înșel, eu nu am fost aici în perioada 
aceea, dar din ce am aflat așa se înțelege că în Martie a mai fost supus votului. Acum este 
un alt deviz datorită faptului că salariile în domeniul construcțiilor au crescut la 3.000 lei, 
dar salariile au crescut în luna Ianuarie, de la 1 Ianuarie deja au crescut salariile, nu 
înțeleg de ce se face din nou încă un deviz pe alte sume. Asta ar fi una dintre întrebări. 
Votul meu, vi-l spun de acuma, fiind vot liber, va fi împotrivă. Vă spun și de ce. Nu am 
nimic cu el, este pentru copii, este teren de sport, am înțeles lucrul aceta, votul meu este 
împotrivă și datorită faptului că eu și d-na Băloiu aici de față, suntem în consiliul de 
administrație la acest liceu și nu ne anunță niciodată când sunt ședințe sau întruniri, noi 
nici nu știm, deci  noi.... se întâmplă foarte des aici să mimăm democrația. Eu nu pot să fiu 
de acord, toată ziua numai să votez pentru nimic. Dacă tot sunt aici vreau să fiu înștiințat 
și să fiu în cunoștiință de cauză. Nu vreau să am surprize pe mai târziu, să mă întrebe 
cineva, știți ați votat, ați făcut...nu știu d-le, nu știu nimic! Vă mulțumesc!” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”Răspunzând la ultima întrebare. O să facem o adresă directorului colegiului, 
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prin care să arătăm cele spuse de dvs. aici, că nu vă cheamă la ședințe. Una-i una, alta-i 
alta, nu are legătură faptul că nu v-au chemat cu asta. Cât privește modificarea 
indicatorilor tehnico-economici, d-nul director Nimu, vă rog să-i răspundeți d-lui consilier.” 

 
D-nul director tehnic Ioan Nimu: 
”Documentațiile pentru terenul de sport au fost făcute în 2016. De atunci și 

până în 2019, 3 ani de zile în care prețurile la materiale au crescut și mai ales o dată cu 
Ordonanța 114, asta pe de-o parte. L-am aprobat în Martie sperând că o să vină cineva la 
licitație, dar l-am scos la licitație de două ori și nu s-a prezentat nimeni, acesta e motivul.” 

 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”...deci neprezentarea la licitație...” 
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”...se face o recalibrare...” 
 
D-nul director tehnic Ioan Nimu: 
”...și o facem din nou în speranța că o să vină cineva.” 
 
D-nul Lăscuț Stoicuța: 
”Am înțeles.”  
 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”...se face o notă justificativă privind procedura de achiziție, privind 

participarea, Ordonanța 114, care modifică salariul în construcții substanțial, totodată 
recalibrarea la prețul materialelor, perioada a trecut și suntem obligați.” 

 
D-nul Raul Scurtu: 
”Despre acest proiect am mai discutat acum 7-8 luni de zile când am venit în 

consiliul local cu altă propunere care la momentul respectiv a fost discutată și în consiliul 
de administrație al colegiului. Îmi mențin punctul de vedere pentru că Iancu de Hunedoara 
este un colegiu de renume în municipiul Hunedoara și cred că se putea realiza o frumoasă 
bază sportivă, chiar dacă realizarea acestui teren multifuncțional pe care se poate juca 
doar fotbal și handbal, îl faceți pentru că sunteți cel care împarte banul public, ordonatorul 
principal de credit, sper că veți realiza și cele două hotărâri multifuncționale pe care le-am 
propus atât eu cât și repreentanții colegiului Iancu de Hunedoara în ședința pe care au 
avut-o. În primăvară când s-a votat, salariile în construcții erau deja mărite cu 1 Ianuarie, 
noi în Martie am avut ședința și  l-am votat. Vreau să vă întreb d-le primar, de ce ați venit 
cu aceleași costuri și că abia acum după 8 luni de zile realizați că ați greșit, defapt. Eu voi 
vota hotărârea de consiliu local doar dacă recunoașteți în fața consiliului  local că ați greșit 
din punctul meu de vedere și cred că era corect ca devizul din Ianuarie să fie calculat 
corect. Din punctul meu de vedere, din declarațiile dvs. ați spus că până în toamnă 
finaliați, acest teren. În momentul de față văd că nu s-a realizat, din punctul meu de vedere 
este incompetență pentru că acest proiect trebuia să fie realizat.” 

 
D-nul primar Dan Bobouțanu: 
”În afară de atacul la persoană și ați văzut că eu am o regulă, eu nu fac așa 

ceva, la restul se poate răspunde. Dacă aș face atacul la persoană, m-aș coborî prea jos 
din această funcție pe care ți-o dau cetăţenii municipiului Hunedoara. Lăsăm la o parte 
asta, i s-a răspuns d-lui Stoicuța și sunt absolul convins că ați auzit răspunsul, iar 
procedura de licitație trebuie respectată, nu încălcată. Aceasta este procedura de liciație. 
Mulțumesc!” 
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D-nul Raul Scurtu: 
”Dacă îmi permiteți, ceea ce a spus d-nul Nimu....dacă îmi permiteți.” 
 
D-nul Ion Bădin: 
”Nu mai discutăm. Mulțumim! Trecem la vot.” 
 
D-nul Raul Scurtu: 
”Deci  nu mai am dreptul la replică?” 
 
D-nul Ion Bădin: 
”Nu, trecem la vot.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă cu 18 voturi ”pentru” și 2 voturi ”împotrivă” 

(Lăscuț Stoicuța, Raul Scurtu). 
Art.1-4 se aprobă cu 18 voturi ”pentru” și 2 voturi ”împotrivă” (Lăscuț 

Stoicuța, Raul Scurtu). 
Hotărârea nr. 312/2019 se aprobă cu 18 voturi ”pentru” și 2 voturi 

”împotrivă” (Lăscuț Stoicuța, Raul Scurtu). 
 

La punctul 3 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 
absolută). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului local al municipiului 
Hunedoara nr. 305/2019 privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a ASOCIAŢIEI DE DEZVOLTARE 
INTERCOMUNITARĂ  „AQUA PREST HUNEDOARA”. 

 
  Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Comerţ - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Cultură - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 313/2019 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea PRIM 
TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L. 

             
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 
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D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
„Nu am nimic de adăugat.” 
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, astfel: 
 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă cu 19 voturi ”pentru” și 1 vot ”abținere” 

(Lăscuț Stoicuța). 
Art. 1-6 se aprobă cu 19 voturi ”pentru” și 1 vot ”abținere” (Lăscuț 

Stoicuța). 
Hotărârea nr. 314/2019 se aprobă cu 19 voturi ”pentru” și 1 vot 

”abținere” (Lăscuț Stoicuța). 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea 

absolută). Proiect de hotărâre privind încheierea unui act adiţional la contractul de 
închiriere nr. 325/316/12.10.2016, având ca obiect folosința spațiului în suprafață de 2 mp, 
înregistrat în domeniul public al Municipiului Hunedoara, situat pe B-dul Libertăţii, nr. 17, 
cu destinaţia de instalare ATM. 

 
Se dă cuvântul inițiatorului care prezintă Referatul de aprobare. 

 

D-nul  primar Dan Bobouțanu: 
”Nu am nimic de adăugat.”        
 

Președinții comisiilor de specialitate susțin avizele adoptate de comisii, 
astfel: 

 

 Se prezintă avizul comisiei de Buget - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei Juridice - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul comisiei de Urbanism - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 
 Se prezintă avizul  comisiei de Comerț - aviz pentru adoptarea proiectului de hotărâre. 

 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr. 315/2019 se aprobă în unanimitate. 

 

 

D-nul Ion Bădin: 
“Declar ședința închisă.” 

 

            PREŞEDINTE,                  SECRETAR GENERAL,                          ÎNTOCMIT 

              Ion Bădin                          Militon Dănuț  Laslău                      Lavinia Oprișan 


